
EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  
ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑΔΩΝ                               Αρ. Πρωτ.:   8061/13-06-2012      
ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ

 Α ρ ι θ μ. Α π ό φ α σ η ς : 173 / 2012

          Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

 
Από το Πρακτικό  11/2012 της Συνεδρίασης του Δημοτικού  Συμβουλίου  Πάρου 

Θ έ μ α: Συζήτηση  και  απόφαση  σε  πρόταση  της  1ης  Εκπαιδευτικής 
Περιφέρειας Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης.  

Στην  Πάρο  σήμερα  29  Μαΐου  2012  ημέρα  ΤΡΙΤΗ  και  ώρα  19.00΄,   το  Δημοτικό 
Συμβούλιο Πάρου συνήλθε σε  δημόσια τακτική συνεδρίαση στο δημοτικό κτίριο πρώην 
Ξενοδοχείο  «ΞΕΝΙΑ»  ύστερα  από  την  με  αριθμό  πρωτ.  6941/25-05-2012  έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου του, που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του 
Δήμου Πάρου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στους Δημοτικούς Συμβούλους και στον 
Δήμαρχο,  σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) για 
την συζήτηση και λήψη απόφασης στo παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης.  

Πριν  από  την  έναρξη   της  συνεδρίασης  αυτής  διαπιστώθηκε  από  τον  Πρόεδρο,  πως 
υπήρχε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 27 μελών παραβρέθηκαν 23 μέλη και 
ονομαστικά οι:

Από τους Δημοτικούς Συμβούλους
                     Π α ρ ό ν τ ε ς                                            Α π ό ν τ ε ς
1.     Ακάλεστος Ευριπίδης                                     1.   Μπαφίτης Γεώργιος 

2.     Αντιπαριώτης Δημήτριος                2.    Ραγκούσης Ιωάννης (Προσήλθε

3.     Αρκάς Αντώνιος                                                   κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος

4.     Βελέντζας Φραγκίσκος                                          Η.Δ.)

5.     Γαβαλάς Στέφανος                                          3.   Ρούσσος Παντελής  

6.     Ισιγώνης Εμμανουήλ                                       4.   Τριβυζά – Φραντζή Μαρία

7.     Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 

8.     Καρατζάς Γεώργιος                                           

9.     Κοντός Λουΐζος      

10.   Κουτσουράκης Παναγιώτης                        

11.   Κωβαίος Μάρκος                                        

12.   Λουκής Γεώργιος                                       

13.   Μοστράτος Χρήστος 
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14.   Ξένος Γεώργιος  

15.   Πατέλης Άγγελος    

16.    Πετρόπουλος Βαζαίος 

17.    Πρωτολάτη Γρηγορία  

18.    Ραγκούσης Νικόλαος 

19.    Ροκονίδας Κων/νος

20.    Ρούσσος Ζαχαρίας

21.    Φραγκούλη Μαρουσώ

22.    Φραγκούλης Στυλιανός

23.    Χανιώτη Μαρία 

Παρών ήταν και ο Δήμαρχος Πάρου κ.  Χρήστος Βλαχογιάννης.

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε η υπάλληλος του Δήμου Πάρου κ. Κυριακή Αλιπράντη 
για την τήρηση των πρακτικών. 

           Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κοντός Λουΐζος  ύστερα  από την διαπίστωση 
απαρτίας  κήρυξε  την  έναρξη της  συνεδρίασης και  εισηγήθηκε  ως  κατωτέρω το  θέμα 
ημερήσιας διάταξης.

       Θέμα 13ο   : Η.Δ.                                                         Εισηγητής:  κ. Πρόεδρος   

Η  Σχολική  Σύμβουλος  της  1ης Εκπαιδευτικής  Περιφέρειας  Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης με το υπ’ αρίθμ. 40/16-4-2012 έγγραφό της καταθέτει μία πρόταση για να 
μην υπάρξουν προβλήματα στελέχωσης των σχολείων για το σχολικό έτος 2012-2013. 
Συγκεκριμένα  αναφέρει  ότι  λόγω  των  σημαντικών  μειώσεων  των  μισθών  των 
εκπαιδευτικών πιθανόν να υπάρξουν προβλήματα στην στελέχωση των σχολείων. Επειδή 
η πλειοψηφία των εκπαιδευτικών που προσλαμβάνονται στην Πάρο είναι υποχρεωμένοι 
να  πληρώνουν  ενοίκιο  καθιστώντας  ασύμφορη  έως  απαγορευτική  οικονομικά  την 
επιβίωσή  τους  όταν  οι  μισθοί  βρίσκονται  σε  τόσο  χαμηλά  επίπεδα  αρνούνται  την 
τοποθέτησή τους στο νησί.  Το φαινόμενο αυτό έχει  ήδη γίνει  αισθητό από τη φετινή 
χρονιά και αναμένεται να επιδεινωθεί την επόμενη. Προτείνει να αναλάβει ο Δήμος τον 
συντονισμό  μιας  συνεννόησης  με  ιδιοκτήτες  μικρών  συγκροτημάτων  ενοικιαζομένων 
δωματίων  ή  μικρών  διαμερισμάτων  που  συνήθως  το  χειμώνα  κλείνουν,  ώστε  να 
αναλάβουν την στέγαση των εκπαιδευτικών με πολύ χαμηλό μηνιαίο ενοίκιο για τους 
μήνες Σεπτέμβριο έως Ιούλιο. Θα πρέπει τα καταλύματα να βρίσκονται σε σημεία που θα 
είναι  εύκολη  η  πρόσβαση  στα  σχολεία  χωρίς  την  χρήση  ιδιωτικού  αυτοκινήτου  ή 
μακρινών  διαδρομών  με  λεωφορείο,  κυρίως  σε  Παροικία  και  Νάουσα.  Να  υπάρχει 
δυνατότητα  μικρής  κουζίνας  και  γενικά  επαρκή  σε  έκταση  και  εξοπλισμό  για  να 
καλύψουν  τις  ανάγκες  διαμονής  ανθρώπων για  αρκετούς  μήνες  π.χ.  παροχή δίχωρων 
καταλυμάτων,  επάρκεια  εξοπλισμού κ.λ.π.  Να υπάρχει  όρος  για την κάλυψη πιθανών 
φθορών των καταλυμάτων και του εξοπλισμού τους πέραν των αναμενόμενων από τους 
ίδιους  τους  εκπαιδευτικούς  που  θα  χρησιμοποιήσουν  τους  χώρους.  Ο  αριθμός  των 
εκπαιδευτικών που πιθανά να ενδιαφερθούν για μια τέτοια ρύθμιση είναι γύρω στους 35 
για την πρωτοβάθμια εκπαίδευση και 30 για τη δευτεροβάθμια σύμφωνα με εκτιμήσεις 
των αντίστοιχων Διευθύνσεων Εκπαίδευσης με τη σημείωση ότι αυτοί οι αριθμοί είναι 
ενδεικτικοί. ΄Ισως θα μπορούσε να δοθεί ένα κίνητρο στους ιδιοκτήτες ακινήτων από το 
Δήμο  προκειμένου  να  καταστεί  δυνατή  η  προσφορά  όσο  το  δυνατό  χαμηλότερου 
μηνιαίου μισθώματος όπως η απαλλαγή από τα δημοτικά τέλη ή κάτι άλλο παρόμοιο. 
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Η Δ/ντρια Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πάρου στο υπ’ αρίθμ. 2726/20-4-2012 
έγγραφό  της  επισημαίνει  με  τη  σειρά  της  το  πρόβλημα  και  ζητάει  την  ανάληψη 
πρωτοβουλιών  από  το  Δήμο  εγκαίρως  ώστε  να  δοθεί  η  δυνατότητα  στους 
ενδιαφερόμενους εκπαιδευτικούς να γνωρίζουν για τις τυχόν παροχές και να τις λάβουν 
υπόψη τους  στις  αιτήσεις  τοποθέτησής  τους.  Τα νησιά  που θα  προσφέρουν  κατοικία 
στους εκπαιδευτικούς θα στελεχωθούν άμεσα οι σχολικές τους μονάδες.

Η  Ένωση  Συλλόγων  Γονέων  και  Κηδεμόνων  του  Δήμου  με  το  υπ’  αρίθμ. 
106/10-5-2012 έγγραφό της θεωρεί όσα προτείνονται στα παραπάνω έγγραφα απολύτως 
αναγκαία προκειμένου να μην έχουν προβλήματα στελέχωσης τα σχολεία την επόμενη 
σχολική  χρονιά.  Ζητάει  να  προβεί  άμεσα  ο  Δήμος  σε  πρόσκληση  εκδήλωσης 
ενδιαφέροντος των επιχειρηματιών που επιθυμούν να συμμετέχουν στην προτεινόμενη 
δράση προσφέροντας καταλύματα με χαμηλό μηνιαίο μίσθωμα,  έτσι ώστε να υπάρχει 
σύντομα και έγκαιρα κατάσταση που θα γνωστοποιηθεί στους εκπαιδευτικούς και να το 
λάβουν υπόψη τους στην αίτηση τοποθέτησής τους καθώς και να εξεταστεί η δυνατότητα 
προσφοράς διευκολύνσεων  από το Δήμο στους  ιδιοκτήτες  ακινήτων για την  επίτευξη 
χαμηλότερου μισθώματος και μεγαλύτερης συμμετοχής.

Ο  κ.  Αντ.  Αρκάς  είπε  ότι  θα  πρέπει  να  συμπεριλαμβάνονται  όλοι  οι 
νεοπροσαλαμβανόμενοι δημόσιοι υπάλληλοι που αντιμετωπίζουν το ίδιο πρόβλημα και 
όχι μόνο οι εκπαιδευτικοί.

Ο κ. Δήμαρχος είπε ότι η πρόταση έχει συζητηθεί και σε άλλα νησιά. Η διαφορά 
των εκπαιδευτικών με τους υπόλοιπους δημοσίους υπαλλήλους είναι ότι δε δουλεύουν το 
καλοκαίρι  που  οι  ξενοδόχοι  νοικιάζουν  τα  δωμάτιά  τους  σε  τουρίστες.  Πρότεινε  τη 
συγκρότηση επιτροπής η οποία θα έρθει σε επαφή με τους ιδιοκτήτες ενοικιαζομένων 
δωματίων και ξενοδοχείων η οποία να αποτελείται από τον Κωβαίο Μάρκο, τη Χανιώτη 
Μαρία, τον εκάστοτε Πρόεδρο της Δημοτικής ή Τοπικής Κοινότητας και τον Καρατζά 
Γεώργιο.

Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε ότι υπάρχει η πρακτική αντιμετώπιση του ζητήματος. Θα 
πρέπει να προβληματιστούν όλοι ότι αυτό που οι εκπαιδευτικοί θα πρέπει να διδάσκουν 
στα παιδιά, την αξιοπρέπεια, μπαίνει σε διαδικασία αμφισβήτησης για τους ίδιους. Εάν τη 
δεκαετία που ακολούθησε τον εμφύλιο πόλεμο μια από τις αξίες που υπήρχε σ’ εκείνα τα 
πέτρινα χρόνια ήταν ο δάσκαλος σήμερα καταρρέει  και αυτή. Το θέμα είναι  ότι  ένας 
άνθρωπος  που  μπαίνει  στην  παραγωγική  διαδικασία  δεν  έχει  τη  δυνατότητα  να 
συντηρηθεί, δεν έχει τη δυνατότητα να εξασφαλίσει τους όρους και τον τρόπο διαβίωσής 
του.  Δε διαφωνεί  με  το πρακτικό αλλά θα έπρεπε τα έγγραφα που απευθύνουν η κα 
Παντελαίου και η κα Βλαστάρη στο Δήμο και τους υφισταμένους τους να τα στείλουν και 
στους προϊσταμένους τους και την πολιτική ηγεσία για το που οδηγείται η εκπαιδευτική 
διαδικασία σήμερα και τις κινδύνους θα αντιμετωπίσει σε δύο τρεις μήνες.   

    
     

Το  Δημοτικό  Συμβούλιο
έχοντας υπόψη  την παραπάνω εισήγηση ,  τις διατάξεις των  άρθρων  65, 67 και  69 του 
Ν.3852/2010,  

  
Αποφασίζει ομόφωνα, 

Εγκρίνει  τη  συγκρότηση  επιτροπής  που  θα  έρθει  σε  επαφή  με  τους  ιδιοκτήτες 
ξενοδοχείων και ενοικιαζομένων διαμερισμάτων του νησιού προκειμένου να εξεταστεί η 
δυνατότητα προσφοράς ακινήτων για την στέγαση των εκπαιδευτικών πρωτοβάθμιας και 
δευτεροβάθμιας  εκπαίδευσης  με  μειωμένο  ενοίκιο  η  οποία  θα  αποτελείται  από  τον 
Αντιδήμαρχο Κωβαίο Μάρκο, την Πρόεδρο της Τουριστικής Επιτροπής Χανιώτη Μαρία, 
το  Δημοτικό  Σύμβουλο  Καρατζά  Γεώργιο  και  τους  Προέδρους  των  Δημοτικών  και 
Τοπικών Κοινοτήτων για την εκάστοτε Δημοτική ή Τοπική Κοινότητα.
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Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 173/2012.

Ύστερα  από την εξάντληση των θεμάτων λύθηκε η συνεδρίαση.

Σε  επιβεβαίωση  των  παραπάνω  συντάχθηκε  το  πρακτικό  αυτό  και  υπογράφεται  ως 
κατωτέρω.

Ο Δήμαρχος Ο Πρόεδρος          Τα μέλη 

      (Τ.Υ.)                         (Τ.Υ.)                     (Τ.Υ)

  Βλαχογιάννης Χρήστος Κοντός Λουΐζος     Aκάλεστος Ευριπίδης
                                                                                          Αντιπαριώτης Δημήτριος 

Αρκάς Αντώνιος
                                                                                          Βελέντζας Φραγκίσκος       
                                                                                          Γαβαλάς Στέφανος
                                                                                          Ισιγώνης Εμμανουήλ 

Κάγκανη-Κορτιάνου Άννα
                                                                                          Καρατζάς Γεώργιος

Κουτσουράκης Παναγιώτης
Κωβαίος Μάρκος
Λουκής Γεώργιος

                                                                                                                                    Μοστράτος Χρήστος
Ξένος Γεώργιος

                                                                                                Πατέλης Άγγελος
Πετρόπουλος Βαζαίος
Πρωτολάτη Γρηγορία

                                                                                          Ραγκούσης Ιωάννης
                                                                                          Ραγκούσης Νικόλαος
                                                                                          Ροκονίδας Κωνσταντίνος
                                                                                          Ρούσσος Ζαχαρίας

    Φραγκούλη Μαρουσώ
                                    Φραγκούλης Στυλιανός          
                                    Χανιώτη Μαρία
     

                                  
                                     Για την ακρίβεια 

            Ο Δήμαρχος  Ο Πρόεδρος  
 
              
                       

    Βλαχογιάννης Χρήστος   Κοντός Λουΐζος – Παντελεήμων      
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